

Conni Krause has participated in the 7 year "Systematic Study of Buddhism" under Geshe Thubten Ngawang in Hamburg 1990-97. She is also a graduate of [Lotsawa Rinchen Zangpo Translator Program \(LRZTP\)](#) in Dharamsala, and served as an interpreter for Geshe Thubten Soepa at Aryatara Institute in Munich. Recently she has translated Je Tsongkhapa's Middling LamRim from the Tibetan original, and presently works as FPMT translation coordinator in South Germany.

Conni Krause hat bei Gesche Thubten Ngawang in Hamburg das siebenjährige „Systematische Studium des Buddhismus“ abgeschlossen und anschließend die Übersetzerschule Lotsawa Rinchen Zangpo des FPMT besucht. Sie arbeitete dann zwei Jahre als Dolmetscherin für Gesche Thubten Soepa am Aryatara Institut in München. Vor kurzem hat sie Je Tsongkhapas „Mittlere Darstellung des Stufenweges“ aus dem tibetischen Originaltext übersetzt und arbeitet gegenwärtig als Koordinatorin der Übersetzung von Studienmaterial des FPMT in Süddeutschland.